
Referat fra styremøte 17.11.11

Sted: Hjemme hos Bernhard Lillevik
Tid: Torsdag 17.11.11 kl 1900
Tilstede: Bernhard Lillevik, Toralf Saltkjelvik, Synøve Midtsæther, Bernhard Nerem, 
Grete Harstad

Saksliste: 
1. Referatsaker, viser til referat av 01.09.11
2. Juletre
3. Dugnad
4. Evetuelt

Sak 1. Referatsaker, viser til referat av 01.09.11
Gjennomgang av referatet viser følgende:

1. Norvald Bordal har fått innhentet tillatelser og fullmakter for å fungere som kasserer 
for Møst vel. 

2. Partytelt besluttet ikke innkjøpt, liten interesse for småbåthavn og styret lar dette ligge. 
Nye bord, se pkt 3b. 

3a. Bernhard Lillevik har skaffet til veie oversikt over veier som Kristiansund kommune 
har planer om å asfaltere i tiden fremover. Her går det fram at veiene i Møst er prioritert 
ihht liste. Her går det fram at veiene i Møst står høyt på prioriteringslisten, men Lillevik 
legger til at det trolig ikke er ferdig asfaltert før om tidligst 2-4 år. Når det gjelder asfalt på 
busstopp på Amundøy har Lillevik snakket med Arnfinn Løvik som har rettet en skriftlig 
henvendelse til Johan Tautra og Løvik ser for seg en løsning på dette i løpet av kommende 
år. 

3b. Nerem har sjekket pris på bord på fengselet, foreløpig pris er satt til 2-3000 kroner 
grunnet at Hustad fengsel ikke kan konkurrere med en vernet bedrift i nærmiljøet på pris. 
Toralf sjekker ut om fellesskjøpet fortsatt har bord og bestiller evt 4 stk. 

3c. Nye kart er opptrykt, selges ved å kontakte Toralf Saltkjelvik. Forslag om å selge kart 
på basar som skal arrangeres i regi av ungdomslaget. 



3d. Infotavle Hustad fengsel kunne pr tid ikke ta på seg mer arbeid da de er inne i en 
travel utbygging og de har mye sysselsetting av innsatte for tiden. Plassering foreslås 
på Kirkmyra, ved hytterenovasjon eller på busstopp nær Øra. Bør være en relativt stor 
tavle for å romme oversiktskart og plass til oppheng ved siden av. Toralf sjekker 
alternativ på Maxbo og Romuld, Grete Harstad sjekker på internett og Bernhard 
Lillevik forhørers seg med beboere i Møst som kanskje kunne tenkt seg å holde på 
med et slikt prosjekt.

3e. Utsettes til våren grunnet kulde, maling ikke kjøpt inn på nåværende tidspunkt. 

3f. Kjærlightsbenken er gjengrodd, det er sprøytet på rundopp og vi venter til våren 
med å se hva som kommer opp og supplerer med blomster da. Ny plakat må ordnes. 

3g. Sjekket ut at den gamle utgaven ikke virker på DVD spiller. Ove Nyland foreslås 
som mannen til å ordne dette. Toralf hører med Ove og bestiller nye DVD nok til å 
legge en i hvert cover sammen med plate som allerede er kjøpt og noen ekstra dersom 
de som har kjøpt henvender seg til Møst vel grunnet dette. Kopiering foregår hos firma 
på Halsa for en rimelig penge.

3h. Skriv til innbyggerne i Møst har ikke blitt skrevet. Lillevik tar dette til etterretning 
og foreslår å forfatte et skriv som sendes ut på nyåret. Giroer til kontingent er ferdig 
skrevet og blir levert ut førstkommende helg. 

4. Grete Harstad har snakket med Reidun Flatøy vedrørende et møtet sammen med 
Ungdomslaget. De stilte seg positive til dette. Bernhard Lillevik og Reidun må finne 
ut en dato for dette møtet. 
Punkter å ta opp på møtet:
- 17 mai arrangement
- Sammenslåing av foreningene
- Organisering (nytte/kost prinsipp)
- Rusken



Sak 2 Juletre

Settes opp før 3 desember. Toralf sjekker lys fra å fjor og får disse til å virke. Bernhard 
Lillevik ser seg rundt etter stort nok juletre 
Sak 3 Dugnad

Pr i dag er det ingen forslag på dugnad som sees nødvendig. 

Sak 4 Eventuelt

1.Toralf ordner med gaver til nybakte foreldre inneværende år samt til nyinnflyttede. Grete 
Harstad skal sjekke med helsestasjonen hvor mange nyfødte det er i Møst inneværende år. 
Toralf minner om at Møst vel har brukt å arrangere kaffebesøk på sykehjemmet i 
månedsskiftet januar/februar. Ser på dette til neste møte. 

2. Har kommet inn en del klager på mærer som ligger plassert i Vågen. Styret beslutter å 
forfatte et skriv til Jan Rognskog eller Odd Jonas Rognskog for å få disse fjernet. Mærene har 
ligget der i lang tid og det er til sjenanse (visuell forurensing) for beboere samt at det 
forstyrrer båtferdsel og fiske i nærmiljøet. Bernhard Nerem skal forfatte et skriv for 
godkjenning av styreleder før sending. Frist for fjerning av mærer settes til snarest mulig. 

____________________
Bernhard Nerem
Referent


